
Školní akce začátku školního roku
Máme  za  sebou  první  měsíc  nového

školního roku. I přes tu poměrně krátkou dobu
jsme  všichni  společně  prožili  několik  zají-
mavých akcí.

Zahájení  nového školního roku -  letos
do první třídy nastoupilo celkem jedenáct žáčků,
které ve třídě přivítala nejen třídní učitelka Jana
Podrazká,  ale  také  paní  ředitelka  s  místosta-
rostkou paní Ferklovou, které jim popřály, aby
se jim ve škole líbilo a brzy si našli nové kama-
rády.  V tento  slavnostní  den  děti  ve  školních
lavicích ale moc dlouho nepobyly, o to víc se tě-
šily  na  druhý  den,  kdy  si  poprvé  vyzkoušely
opravdové školní dopoledne.

Harmonizační pobyt - jako každý rok byl
na začátek školního roku naplánovaný Harmo-
nizační pobyt. Tentokrát jsme vyrazili nedaleko,
do Jizerských hor, a ubytovali jsme se na chatě
Na Souši. Počasí nám přálo, bylo teplo a sluníč-
ko se na nás usmívalo, proto někteří (a bylo jich
poměrně  hodně)  zvolili  zhruba  třicetikilomet-
rovou  cestu  na  kole  spojenou  s  výletem  přes
Novou louku, Hřebínek a rašeliniště Na Čiha-
dle. Ostatní se vypravili na místo pobytu pěšky
přes Protrženou přehradu. Celý pobyt byl zamě-
řen nejen na stmelování kolektivů jednotlivých
tříd, ale i  na zlepšení vztahů napříč všemi vě-
kovými kategoriemi žáků. Po návratu starší žáci
tvořili slohové práce, kde vyprávěli o svých zá-
žitcích. Vybrala jsem pro vás jednu z nich:

„Ve středu 6. září jsme jako každý rok vy-
razili  na  harmonizační  pobyt.  Vyšli  jsme  od-
poledne  rovnou  se  školy  směrem na  přehradu
Souš. Tentokrát jel pouze druhý stupeň, jelikož
naše ubytování bylo menší než obvykle. Někteří
z nás šli pěšky, jiní jeli na kole. Naše cesta nám
zabrala asi tři hodiny. Poté, co jsme prošli lesní
cestou,  nás  čekal  krátký úsek po silnici,  který
vedl  přímo k naší chatě.  Chata byla krásná a
měla okolo sebe krásnou přírodu. Po rozkoukání
a rozdělení do pokojů nás čekala večeře. Větši-
nou mi tady chutnalo víc, než jak vařili minulý
rok na hotelu Kořínek. Jako každý rok jsme už
první den hráli hry. Tentokrát to byla hra, která
se jmenovala "pavučina přátelství". Hráli jsme
ji  po  třídách a  museli  jsme si  házet  klubíčko,
které  vytvořilo  pavučinu.  Během  hry  jsme  se
hodně nasmáli a všichni si to užili. Večerka byla
v  půl  desáté,  takže po  hře jsme se  jen vyspr-
chovali a šli na pokoj, kde jsme koukali na film.
Druhý den ráno jsme se nasnídali a čekalo nás

rozdělení do týmů. Jelikož každý rok má devátá
třída svůj  tým, tak letos to  čekalo na nás.  Ke
každému z nás byl přiřazen tým, ve kterém jsme
celý pobyt plnili různé úkoly a hry. Bála jsem se,
jaké to bude mít v týmu někoho, koho neznám,
ale  nakonec  nás  to  všechny spřátelilo.  Během
dopoledne  jsme  v  týmu  chodili  po  různých
stanovištích, kde na nás čekaly zábavné úkoly.
Do toho bylo velké horko, takže všichni jsme se
těšili na oběd. Abychom stihli další aktivitu, tak
jsme hned po obědě vyrazili  na túru.  Opět  se
chodilo po týmech a naším úkolem bylo jít po
mapě a při cestě plnit úkoly, které byly zadané
na papíru. Dohromady nám to zabralo celé od-
poledne a můj tým dokonce i za chvíli nevěděl,
kam jde. Jelikož jsme první vyšli, tak i na chatu
jsme došli nejdříve. Po zaslouženém odpočinku
na pokoji  byla  večeře.  Stejně  jako minulý  rok
rok nám paní učitelka Tkáčová připravila hru,
při  které  jsme  museli  najít  lampiony  v  lese.
Tahle hra mě už loni hodně bavila. Po skončení
této hry obvykle nastala stezka odvahy. Naše tří-
da si o tom povídala už delší dobu, nikdy se ale
nedomluvilo nic definitivně. Nakonec jsme roz-
hodli  stezku  udělat.  Vymysleli  jsme  si  příběh,
který  poté  Martin  pověděl  ostatním  třídám.
Doufali jsme, aby alespoň někdo zakřičel, což se
stalo,  takže  byli  všichni  spokojení.  Dokonce  i
děti říkaly, že se jim stezka líbila, takže jsme byli
rádi. Za odměnu nám učitelé dovolili být jako
devátá třída déle vzhůru. Všichni si to moc užili.
Poslední  den  našeho  harmonizačního  pobytu
proběhl jako všechny ostatní. Ráno jsme se na-
snídali, zahráli si poslední kvíz a bylo vyhlášení.
Byla jsem druhá. I  když toto byl můj poslední
pobyt, užila jsem si ho nejvíc ze všech. Každým
rokem se  pobyty  vylepšují  a  všichni  se  na  ně
těší. Jsem strašně ráda, že naše škola něco ta-
kového nabízí  a každý rok vymýšlí.  A i  když z
této  školy  zanedlouho  odejdu,  vždy  budu  na
naše pobyty vzpomínat." (SK, 9. ročník) 

Pepikiáda – v pátek 15. září proběhla tra-
diční Pepikiáda. A i tentokrát se na místním fot-
balovém hřišti  sešli  naši  žáci  se  svými rodiči,
aby si  společně zasoutěžili a zahráli různé ak-
tivity, které pro ně připravili učitelé. Na akci ne-
chybělo  ani  občerstvení  v  podobě  opečených
špekáčků  nebo  sladkého  pečiva.  Pro  rodiče  i
jejich  děti  byla  akce  skvělou  příležitostí,  jak
strávit toto slunečné a pohodové sportovní od-
poledne společně. 



Konzultační  odpoledne -  protože  v mi-
nulém školním roce se poslední třídní schůzky
odehrávaly v nové podobě a setkali jsme se po
nich s pozitivní odezvou, proběhlo toto konzul-
tační  odpoledne  rovněž  formou  tripartitních
schůzek To znamená,  že šlo  o setkání  učitele,

žáka, který se mohl vyjádřit k tomu, co se mu
daří nebo naopak s čím potřebuje pomoci,  a ro-
dičů,  kteří  měli  možnost  individuálně
prokonzultovat  výsledky  školního  vzdělávání
svých ratolestí přímo s jednotlivými učiteli.

       Monika Hejná


